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NOTULEN van de op donderdag 10 juli 2014 in het gemeentehuis gehouden besloten ver-
gadering van de raad van de gemeente Leusden. 
 
Aanwezig zijn de leden: 
de dames: M.G. van Eijden-Smits, S.A. den Herder, M.C.C. Koetsenruijter, M.E. Mellink  
   en K.E. Pouwels-Koopman 
de heren: F.M.J. Anten, W.H. van den Brink, C.P.W.J. Genders, W.G. van Ginkel,  

J.G. van Halderen, W. van Hell, J.P.O.M. van Herpen, G.J. Kroeze,  
P.H. Lensselink, J.R. Madiol, J. Mülder, B.A. Piersma, J.W. Spijkerman, 
M.T.M. Sturkenboom, W.R. Vos en T.C.M. Wildenburg 

Afwezig:    
 
Voorts zijn aanwezig de wethouders: 
de heren: A.J. Dragt, H.A.W. van Beurden en J. Overweg 
voorzitter: A. Vermeulen, burgemeester 
raadsgriffier: 
mevrouw: J.S.Y. Houtman  
 
1. Opening 
De voorzitter opent de besloten vergadering om 23.15 uur en heet de aanwezigen welkom. 
 
2. MFC's/Onderwijscentra Atria en Atlas  
De voorzitter zegt dat het agendapunt debat over de MFC's / onderwijscentra Atria en Atlas 
in overleg met de fractievoorzitters in beslotenheid wordt behandeld. Alles wat in de vergade-
ring wordt gezegd is geheim en hierover mag niet met anderen worden gecommuniceerd. Er 
mag niet worden gelekt uit de stukken.  
 
Mevrouw Mellink zegt dat de VVD verheugd is dat de MFC's in ontwikkeling gaan. Zij bena-
drukt dat de VVD van mening is dat de manier waarop dat gebeurt niet chic is.  
 
De heer Van Den Brink zegt dat het ontwikkelen van de MFC's nog urgenter is geworden 
omdat de kwaliteit van sommige scholen is verslechterd. Hij hoopt en verwacht dat de sa-
menwerking tussen de gemeente, WSL, Voila en Haal zal leiden tot twee functionele MFC's.  
 
De heer Spijkerman zegt dat D66 als onderwijspartij blij is met de structurele investering in 
de toekomst van goed onderwijs in Leusden. Het voortraject heeft lang geduurd. Al in 2006 
werden afspraken gemaakt over de realisering van drie MFC's. Door de economische crisis 
en de veranderende rol van de WSL en de doordecentralisatie in het onderwijs zijn verant-
woordelijkheden gewijzigd en moesten nieuwe oplossingen worden gezocht. Uit de nieuwe 
leerlingenprognose bleek dat er minder lokalen nodig waren dan aanvankelijk gedacht. Dat 
leidde tot verdere aanpassing van de plannen en resulteerde in deze gewijzigde plannen. 
Met de aanvaarding van het raadsvoorstel kan er een begin worden gemaakt met de bouw 
van de MFC's Atlas en Atria. Met enkele oplapmaatregelen is de levensduur van de be-
staande school, De Kleine Beer, verlengd tot 1 augustus 2017. De normen voor de bouw van 
de MFC's zijn opgehoogd en voldoen daarmee aan de norm 'Frisse Scholen B'. Er komen 
extra investeringen in energiezuinigheid, luchtkwaliteit, thermisch en akoestisch comfort. D66 
vindt het een goede zaak omdat daarmee de randvoorwaarden aanwezig zijn voor goed en 
modern onderwijs. MFC Atlas wordt ontworpen volgens het onderwijsconcept TOM, Team 
Onderwijs op Maat. In Atlas en Atria komt voldoende ruimte voor welzijnsactiviteiten. Hij is 
blij met het initiatief van het college om te kijken naar budgetneutrale duurzaamheidsmaatre-
gelen in beide MFC's. Dat de schoolbesturen met ingang 2015 verantwoordelijk zijn voor de 
exploitatie vindt D66 een goede zaak. Bij de bouw van Atria voert Voila het bouwbeheer. De 
exploitatie van de BSO-ruimte binnen de MFC's door Voila en Haal vindt hij een goede uit-
werking van de Samenleving Voorop. Er zijn nog wel punten van zorg. Hij benadrukt dat 
voorkomen moet worden dat de bouwkosten hoger uitvallen dan gepland. Ook heeft D66 
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zorgen over de verdere financiële afwikkeling of de ontvlechting van de WSL. Hij gaat ervan 
uit dat dit budgetneutraal wordt geregeld. Er is gekozen om de drie MFC's namen van ster-
ren mee te geven. Hoewel D66 de symboliek achter de naamkeuze waardeert had het zijn 
voorkeur gehad als de MFC-benaming meer was geïntegreerd in de wijk. MFC Tabaksteeg, 
Biezenkamp en Alandsbeek.  
D66 hoopt dat de bouw van de MFC's voortvarend ter hand wordt genomen en dat de scho-
len snel gebruik kunnen maken van de nieuwe multifunctionele ruimtes waarin goed en ei-
gentijds onderwijs gegeven kan worden.  
 
Mevrouw Koetsenruijter realiseert zich dat het om grote bedragen gaat, waarbij nog niet is 
te overzien of dat afdoende is. Zij is van mening dat de bouw van de MFC's snel voortgang 
moet krijgen. Het is een langdurig proces waarbij de raad de afgelopen jaren meerdere keren 
heeft gesproken over de aanpassingen van de gebouwen. Het is niet langer verantwoord de 
bouw uit te stellen, zeker nu blijkt dat de school De Kleine Beer niet meer voldoet aan de 
wettelijke eisen. Bij de verkiezingsdebatten en -campagnes hebben alle fracties zich uitgesp-
roken over een snelle realisatie. Haar fractie heeft aangegeven dat een snelle realisatie van 
MFC Atlas gepaard mag gaan met een bijdrage van de gemeente en de provincie. Ondanks 
het gegeven dat er een risicoanalyse is gemaakt en er mogelijke risico's aan zijn verbonden, 
zoals hogere kosten, is GroenLinks-PvdA van mening dat de oplevering ruim voor de zomer 
moet plaatsvinden zodat de scholen goed kunnen verhuizen. Spreekster gaat niet in op de 
achterliggende kaders en bijzonderheden. De gespecificeerde budgetten zijn voldoende hel-
der en transparant. De GroenLinks-PvdA-fractie ziet in het voorjaar van 2016 en 2017 veel 
blije gezichten van kinderen, ouders en leerkrachten als zij kunnen verhuizen naar het nieu-
we frisse schoolgebouw.  
 
De heer Vos zegt het CDA is blij dat de MFC's ontwikkeld gaan worden. Toch plaatst hij nog 
enkele opmerkingen. Hij herinnert het college aan de motie die in november 2013 is aange-
nomen en waarin de raad heeft bepleit dat het MFC naast een brede school tevens een 
maatschappelijke functie voor de wijk moet hebben. Hij vertrouwt erop dat dit college erop 
zal toezien dat dit daadwerkelijk plaatsvindt. Het CDA maakt van de gelegenheid gebruik om 
het college mede te delen dat het CDA het te nemen besluit zal steunen, maar dat zijn fractie 
als het gaat om de financiering van MFC Atlas, de daaraan gerelateerde financieringscon-
structie Biezenkamp waarover gisteren in beslotenheid is beslist, niet heeft gesteund omdat 
zij die uiterst gammel vindt. Hij heeft grote moeite met de beslotenheid van deze vergaderin-
gen. Als volksvertegenwoordiger wil hij verantwoording kunnen afleggen en dat is hem nu 
onmogelijk gemaakt. Hij vraagt het college dit niet meer zo te doen. Hij wenst de toekomstige 
gebruikers van de MFC's veel voorspoed en alle goeds.  
 
Wethouder Van Beurden is blij dat de raad het voorstel steunt. Er wordt volop overleg ge-
pleegd met de WSL. Hij wil er met de WSL goed uitkomen maar er moeten nog wel stappen 
worden gezet.  
 
De heer Van den Brink vraagt of het nu zeker is dat met de bouw wordt gestart. Heeft de 
WSL toestemming voor de financiering voor de 38 sociale huurwoningen?  
 
Wethouder Van Beurden geeft aan dat de WSW-garantie akkoord is.  
 
De voorzitter wil aangeven dat zij begrijpt dat fracties problemen hebben met de setting van 
deze vergadering. In dit geval is het algemeen belang dermate zwaarwegend dat het zware 
middel van de beslotenheid is ingezet. Iedereen zal eraan werken om dit zo min mogelijk 
voor te laten komen. Zij respecteert het dat de raad op deze manier zijn medewerking heeft 
willen geven.  
 
Mevrouw Mellink geeft aan dat de VVD tegen de gekozen financieringsconstructie is maar 
dat de VVD voor de ontwikkeling van de MFC's zal stemmen.  
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De voorzitter constateert dat de raad unaniem akkoord gaat met voorstel. Er is afgesproken 
dat er over dit dossier geen mededelingen worden gedaan, behalve dat het voorstel is aan-
genomen. Bij het voorstel van 9 juli jl. over financieringsconstructie Biezenkamp wordt niet 
vermeld welke fracties voor en tegen het voorstel hebben gestemd. Dat nodigt uit tot vragen 
waarop raadsleden geen antwoord kunnen geven. In beide gevallen worden alleen de beslui-
ten openbaar gemaakt.  
 
Zonder hoofdelijke stemming besluit de gemeenteraad: 
1. een investeringskrediet voor Atlas beschikbaar te stellen van € 7.821.000,00;  
2. een investeringskrediet voor Atria beschikbaar te stellen € 6.006.000,00;  
3. deze investeringen conform het in dit voorstel opgenomen dekkingsplan te dekken;  
4. de begrotingswijziging met nr. 2014-1017 vast te stellen. 
  
3. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 23.30 uur. 
 
Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Leusden in de vergadering van 2 oktober  
2014  
 
griffier,  voorzitter, 


